

MRC-PRS/2023/001

PRESS STATEMENT

Maldivian Red Crescent Opens opportunity to donate funds to support the response and recovery efforts of the deadly earthquake in Türkiye and Syria

Maldivian Red Crescent opens opportunity to donate funds for the Emergency Appeal by the International Federation of Red Cross and Red Crescent Societies (IFRC) to respond to the deadly earthquake in Türkiye and Syria and support the relief efforts.

On 06th February 2023, The International Federation of Red Cross and Red Crescent Societies (IFRC) has launched Emergency Appeals for CHF 200 million to respond to a deadly 7.4 magnitude earthquake in Türkiye and Syria. The Turkish Red Crescent and Syrian Arab Red Crescent have immediately mobilized to support communities affected.

With harsh winter conditions making it unbearable for many and the vulnerable living conditions, particularly in Syria are further stretched from the impact of the earthquake. This appeal will be targeted towards delivery of humanitarian assistance to affected areas and individuals in Türkiye and Syria through the IFRC Emergency Appeal. Read more on the IFRC Emergency Appeal through the link here.

The Maldivian Red Crescent is opening the opportunity to donate funds towards the Emergency Appeal of IFRC and donations will be collected for 7 days from 07th February 2023 till 14th February 2023.

The bank account details are as follows: -

Bank of Maldives

Account Name: Maldivian Red Crescent **Account Number:** 7701-176022-001 [MVR] **Account Number:** 7701-176022-002 (USD)

Maldives Islamic Bank

Account Name: Maldivian Red Crescent

Account Number: 9901-01-55500036-100 [MVR] **Account Number:** 9901-01-55500036-200 (USD)

07th February 2023





MRC-PRS/2023/001

מנים שונית

هٔ هُمْ مِرُّ رُخْ سِهِ مِرَّدُرُدُ وَ هُوَ مُرَمِدٍ 2023 وَسَرُ فَرُوْدُ رَدِ مِرْرُوْوْدُدِ رَوْدُدِ فَرَثَر وَبُرُوَمُونَ رَرِجُمِ مَنَ وَكُوْرُ رَدِ مِرْرُوْوْدُدِ رَوْدُودُ وَكُرْ وَبُرُورُدُورُ وَمِرْمُرُورُورُ وَمِرْمُرُورُ وَمِرْمُرُ وَمِرْمُرُ وَمِرْمُرُ وَمِرْمُرُ وَمِرْمُرُورُ وَمِرْمُرُورُ وَمِرْمُرُورُ وَمِرْمُرُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرُدُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرُدُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرْدُورُ وَمُرْدُورُ ورُورُ وَمُرْدُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ ولِمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْ

وروُووَ سُرْ رِجْ عُورِ دُوْدُ دُوْدُ 07 رِسْ 14 وُهُوْرُدِي 2023 سِردَوُرُ وَرِسُّى دُرٍ وَمِرَاسُ وَيُورُودُو وَرَسُوهُ وَوْرِ مُنْ الْمُرْسُونِ هُ وَسِر دُرُوْدُورُرُو رُوْوُرُورُو.

مركد ورسة فروري مرده فرد مؤسو مدكد مؤسرة

Bank of Maldives

Account Name: Maldivian Red Crescent Account Number: 7701-176022-001 [MVR] Account Number: 7701-176022-002 (USD)

Maldives Islamic Bank

Account Name: Maldivian Red Crescent Account Number: 9901-01-55500036-100 [MVR] Account Number: 9901-01-55500036-200 (USD)



07 ئۇھىرىرىر 2023